
Jak chcemy zmienić podwórko

pomiędzy Walecznych a Nowowiejską?

Notatka ze spotkania konsultacyjnego

Jaki był kontekst konsultacji?

To już kolejne spotkanie konsultacyjne dotyczące podwórka zlokalizowanego w

kwartale ulic Walecznych, Reja, Nowowiejska. Rozmowy dotyczyły przede

wszystkim zieleni, nowych nasadzeń oraz utwardzenia miejsc służących

komunikacji i parkowaniu. Omówiono również kwestie istniejącej

infrastruktury, takiej jak piaskownice czy trzepaki.

Informacje o spotkaniu

Sposób zbierania opinii: podczas spotkania konsultacyjnego i drogą mailową

Miejsce spotkania: podwórko pomiędzy Walecznych a Nowowiejską, błękitny

wózek konsultacyjny

Termin spotkania: 21.03.2024, godz. 17.30

Liczba uczestników: 51

Liczba nadesłanych e-maili: 4

Inicjator: Wrocławskie Mieszkania Sp. z o.o.(WM)
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Wsparcie merytoryczne:Magdalena Stachurska, Adrianna Kołodziej-Świtacz,

Karolina Borkowska (Wrocławskie Mieszkania)

Moderacja: Jan Chrzan, Karolina Walko (Fundacja na Rzecz Studiów

Europejskich, FEPS)

Dodatkowe informacje

W ramach działań informacyjnych m.in.: w serwisie Wrocław Rozmawia

utworzono osobną podstronę o konsultacjach, a w okolicy podwórka pomiędzy

ulicami: Walecznych i Nowowiejską rozwieszono 30 plakatów informujących o

spotkaniu konsultacyjnym.

W spotkaniu udział wzięli Radni i Radne Osiedla Ołbin. Dziękujemy za

wsparcie!

Bardzo dziękujemy wszystkim mieszkankom i mieszkańcom

za udział w konsultacjach. Wasz głos jest ważny!
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Zestawienie opinii dotyczących zieleni

L.p. Opinia
Odpowiedź Wrocławskich

Mieszkań

1 Nie chcemy, aby zieleń zmieniła

się w parkingi.

Opinia częściowo

uwzględniona

Tereny zielone zostaną objęte

rekultywacją wraz z

wygrodzeniem w postaci

słupków drewnianych z liną

jutową, zabezpieczających przed

dewastacją.

2 Chcielibyśmy, aby obecnie

utwardzona powierzchnia w

okolicy ul. Nowowiejska 82/84

zamieniła się w zieleń, nawet w

donicach.

Opinia nieuwzględniona

Utwardzone miejsca po

wyburzonej oficynie stanowi

dojazd dla służb porządkowych

do punktu MZO.

3 Czy koło kasztana będzie więcej

zieleni?

Obok kasztana powinno być

więcej zieleni.

Opinia uwzględniona

Planuje się wprowadzenie

nowych nasadzeń w postaci

krzewów.

4 Bardzo ważne jest dla nas, aby

zbalansować ilość zieleni i liczbę

miejsc postojowych, obie rzeczy

są istotne.

Opinia uwzględniona

Tereny zielone zostaną objęte

rekultywacją wraz z

wygrodzeniem w postaci
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słupków drewnianych z liną

jutową, zabezpieczających przed

dewastacją. W projekcie

założono możliwość postoju

samochodami na nawierzchni

biologicznie czynnej, wyłożonej

kratką trawnikową wmiejscach

aktualnie parkujących pojazdów.

5 Nikt nie korzysta z zieleni, nie

musi być jej dużo.

Opinia nieuwzględniona

Aktualnie istniejące tereny

zielone zostaną objęte

rekultywacją.

6 Bardzo potrzebujemy zieleni,

obecnie hałas, zapach i

ekspozycja na słońce jest bardzo

uciążliwa.

Opinia uwzględniona

Tereny zielone zostaną objęte

rekultywacją wraz z

wygrodzeniem w postaci

słupków drewnianych z liną

jutową. Zostaną wprowadzone

nowe nasadzenia.

7 Na małym podwórku powinny

znaleźć się małe drzewka.

Opinia uwzględniona

Planuje się wprowadzenie

nowych nasadzeń w postaci

krzewów i drzew kolumnowych..

Wprowadzenie drzew wymaga

analizy pod kątemmożliwości

dostosowania do istniejącej
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infrastruktury podziemnej i

odległości od zabudowy.

8 Na podwórku Walecznych, Reja,

Prusa, Nowowiejska niedawno

została wyburzona oficyna. Na jej

miejscu powstał parking na

kilkanaście samochodów. Czy w

związku z tymmożemy prosić o

rekultywację terenów zielonych

na tymże podwórku, które

obecnie służą jako dziki parking?

Wystarczy postawić tam słupki i

posadzić trochę drzew i

podwórko zyska drugą młodość.

Opinia częściowo

uwzględniona

Tereny zielone zostaną objęte

rekultywacją wraz z

wygrodzeniem w postaci

słupków drewnianych z liną

jutową, zabezpieczających przed

dewastacją. W projekcie

założono możliwość postoju

samochodami na nawierzchni

biologicznie czynnej, wyłożonej

kratką trawnikową wmiejscach

aktualnie parkujących pojazdów.

9 Najdłuższy pas zieleni, na którym

znajdują się ławki, trzepaki oraz

piaskownice, powinien zostać w

całości potraktowany jako część

wypoczynkowa dla mieszkanek i

mieszkańców zgodnie z

pierwotnym założeniem. Jestem

za pełnym wygrodzeniem tej

części i zlikwidowaniem

parkowania. Trudno korzystać z

ławek będąc otoczonym przez

samochody, tym samym

automatycznie przestrzeń staje

Opinia częściowo

uwzględniona

Tereny zielone zostaną objęte

rekultywacją wraz z

wygrodzeniem w postaci

słupków drewnianych z liną

jutową zabezpieczających przed

dewastacją. W projekcie

założono możliwość postoju

samochodami na nawierzchni

biologicznie czynnej, wyłożonej
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się bezużyteczna dla osób, które

wraz z dziećmi chcą korzystać z

podwórka.

kratką trawnikową wmiejscach

aktualnie parkujących pojazdów.

10 Nasadzenia wyższych drzew,

które wprowadzą zarówno cień

na podwórku, jak i poprawią

widok z okien wychodzących na

podwórze.

Należy pamiętać, że dla wielu

mieszkańców jest to jedyny

kierunek, na który wychodzą

okna ich mieszkań.

Opinia częściowo

uwzględniona

Planuje się wprowadzenie

nowych nasadzeń w postaci

krzewów oraz drzew

kolumnowych. Wprowadzenie

drzew wymaga analizy pod

kątemmożliwości dostosowania

do istniejącej infrastruktury

podziemnej i odległości od

zabudowy.

11 Naprawa trawnika, który został

zniszczony po rozbiórce oficyny

oraz dodatkowe nasadzenia,

tutaj też prośba o wyższe lub

szybko rosnące drzewa.

Opinia częściowo

uwzględniona

Trawa zostanie uzupełniona

przez wykonawcę realizującego

zadanie związane z wyburzeniem

oficyny, planuje się

wprowadzenie krzewów.

12 Na nowo powstałym trawniku po

wyburzeniu oficyny przydałoby

się drzewo i wyższa zieleń,

ponieważ wyburzenie otworzyło

tę część podwórza na bramę

Opinia częściowo

uwzględniona

Planuje się wprowadzenie

nowych nasadzeń w postaci

krzewów oraz drzew
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prowadzącą do ul.

Nowowiejskiej. To otwarcie

spowodowało znaczne

podwyższenie hałasu na

podwórku – słychać auta i

tramwaje. Wyższa zieleń

zlokalizowana w proponowanym

miejscu zniwelowałaby hałas.

kolumnowych. Wprowadzenie

drzew wymaga analizy pod

kątemmożliwości dostosowania

do istniejącej infrastruktury

podziemnej i odległości od

zabudowy.

13 Po wyburzeniu oficyny nowo

powstały trawnik został

pozbawiony nasion przez ptaki i

aktualnie jest pokrywany coraz

większą ilością psich odchodów.

W związku z tym sugeruję

przekonać wykonawcę do

założenia trawnika w sposób

skuteczny, tj ponowne obsianie i

zabezpieczenie fizeliną do czasu

wzrostu trawy.

Dodatkowo w celu zmiany

przyzwyczajeń właścicieli psów

proponuję ustawić kosz na psie

odchody wraz z instrukcją jego

przeznaczenia.

Opinia częściowo

uwzględniona

Trawa zostanie uzupełniona

przez wykonawcę realizującego

zadanie związane z wyburzeniem

oficyny.

W celu eliminacji zanieczyszczeń

oraz złych przyzwyczajeń

sugeruje się wyprowadzanie

psów poza obszar mieszkalny np.

do Parku Tołpy gdzie znajduje się

specjalne wyznaczony wybieg

dla psów.

14 Nasadzenia wysokich drzew –

nasze podwórze ma taki rozmiar,

że mogłoby stać się

kieszonkowym parkiem.

Opinia częściowo

uwzględniona
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Dodanie kilku wyższych drzew

na pewno dobrze wpłynęłoby na

jakość życia mieszkańców.

Planuje się wprowadzenie

nowych nasadzeń w postaci

krzewów i drzew kolumnowych.

Wprowadzenie drzew wymaga

analizy pod kątemmożliwości

dostosowania do istniejącej

infrastruktury podziemnej i

odległości od zabudowy.

15 Niedawno wymieniono trzepak,

który znajduje się najbliżej ulicy

Reja, na klepisku w kształcie

półkola. Jednak nie można z

niego korzystać, ponieważ pod

samym trzepakiem parkowane

są samochody. Zwracamy się z

wnioskiem o zagospodarowanie

także tego fragmentu terenu,

który został przeoczony podczas

poprzednich prac i nie jest ujęty

w aktualnym planie. Podobnie

rzecz wygląda z dwomamałymi

klepiskami przy miejscu zbiórki

odpadów od ul. Reja. Tam także

przydałoby się wprowadzić

zieleń.

Opinia częściowo

uwzględniona

Podczas rekultywacji w 2021 r.

wspomniany fragment został

ujęty pod rekultywację, niestety z

uwagi na zaparkowane

samochody nie było możliwe

przeprowadzenie prac. Teren

zostanie ujęty w planie w tym

roku. Tereny przy miejscu zbiórki

odpadów nie mogą zostać

uzupełnione o zieleń, ponieważ

teren służy do manewru

pojazdów służb porządkowych.
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Zestawienie opinii dotyczących organizacji ruchu oraz miejsc

postojowych

L.p. Opinia
Odpowiedź Wrocławskich

Mieszkań

1 Jak będą wyglądać miejsca

postojowe i ile ich będzie?

Wyjaśnienie

Na terenie podwórka brak

organizacji ruchu oraz

wytyczonych miejsc

parkingowych. Planuje się

wprowadzenie nawierzchni

biologicznie czynnej, wyłożonej

kratką trawnikową wmiejscach

aktualnie parkujących pojazdów.

Wytyczenie miejsc

parkingowych nie jest możliwe z

uwagi na obowiązujące przepisy,

które określają minimalną

odległość od okien, która wynosi

w zależności od liczby miejsc

postojowych od 7 do 10 m.

2 Ważne są dla nas miejsca

parkingowe, chcemy mieć, gdzie

zaparkować auta.

Opinia uwzględniona

Planuje się wprowadzenie

nawierzchni biologicznie

czynnej, wyłożonej kratką

trawnikową wmiejscach

aktualnie parkujących pojazdów.
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3 Pod miejscami parkingowymi

powinny być ażurowe płyty.

Opinia uwzględniona

Planuje się wprowadzenie

nawierzchni biologicznie

czynnej, wyłożonej kratką

trawnikową wmiejscach

aktualnie parkujących pojazdów.

4 Miejsca parkingowe pod kątem

45°.

Opinia nieuwzględniona

Nie jest możliwe wprowadzenie

miejsc postojowych pod kątem

45° z uwagi na konieczność

zachowania strefy ochrony dla

rosnących drzew.

5 Zakazy parkowania przy ścianach

kamienic, gdzie znajdują się

wejścia do budynku od strony

podwórza, niestety

niejednokrotnie samochody

parkują w sposób

uniemożliwiający np.

wyprowadzenie roweru z

piwnicy.

Wyjaśnienie

Na terenie podwórka brak

organizacji ruchu. Utrudnienia

związane z blokowaniem wejść

do budynków należy zgłaszać do

Straży Miejskiej.

6 Nasze podwórko stało się w

swojej długiej osi dzikim

parkingiem, gdzie pojazdy

rozjeżdżają trawnik – na

podwórzu potrzebna jest nam

Opinia uwzględniona

Tereny zielone zostaną objęte

rekultywacją wraz z

wygrodzeniem w postaci

słupków drewnianych z liną
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zieleń, ławki, miejsca zabawy dla

dzieci, a nie samochody,

Proponuję pozostawienie

możliwie najmniejszej liczby

miejsc postojowych. Niebawem

na okolicznych ulicach pojawi się

SPP, co powinno ułatwić

parkowanie w ciągach ulic, czyli

w miejscu do parkowania

najlepszym.

jutową, zabezpieczających przed

dewastacją. W projekcie

założono możliwość postoju

samochodami na nawierzchni

biologicznie czynnej, wyłożonej

kratką trawnikową wmiejscach

aktualnie parkujących pojazdów.

Istniejące elementy małej

architektury zostaną poddane

renowacji.

7 Wydaje mi się, że projekt

parkowania równoległego w tym

miejscu nie jest zbyt trafiony, bo

tym sposobemmiejsca

pozostanie do wykorzystania

zdecydowanie mniej, niż w

przypadku parkowania

prostopadłego, lub pod kątem

45 stopni. Czy moglibyśmy prosić

o zmianę w projekcie, która

zagwarantuje liczbę miejsc

chociaż na takim poziomie jak

teraz i wprowadzi parkowanie

pod kątem na tym nowym

utwardzonym terenie?

Opinia nieuwzględniona

Nie jest możliwe wprowadzenie

miejsc postojowych pod kątem

45° z uwagi na konieczność

zachowania strefy ochrony dla

rosnących drzew.

8 Nie zgadzamy się na

pato-parkowanie na terenach

zielonych oraz poświęcanie ich

Opinia uwzględniona

Tereny zielone zostaną objęte

rekultywacją wraz z
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na kolejne miejsca parkingowe.

Jest wystarczająco dużo miejsc

parkingowych na ulicach. Do

tego miasto chce wprowadzić

przy ulicach dookoła podwórka

strefę płatnego parkowania, co

da jeszcze więcej szans

mieszkańcom zameldowanym

na bezproblemowe znalezienie

miejsca parkingowego.

wygrodzeniem w postaci

słupków drewnianych z liną

jutową, zabezpieczających przed

dewastacją. W projekcie

założono możliwość postoju

samochodami na nawierzchni

biologicznie czynnej, wyłożonej

kratką trawnikową wmiejscach

aktualnie parkujących pojazdów.

9 Na terenie zielonym na "dużym"

podwórku planowane jest

wprowadzenie parkowania. Jeśli

jest to konieczne, postulujemy

wprowadzenie tam nawierzchni

przepuszczalnej, ażurowej oraz

wprowadzenie miejsc

parkingowych dla rowerów.

Opinia uwzględniona

Tereny zielone zostaną objęte

rekultywacją wraz z

wygrodzeniem w postaci

słupków drewnianych z liną

jutową, zabezpieczających przed

dewastacją. W projekcie

założono możliwość postoju

samochodami na nawierzchni

biologicznie czynnej, wyłożonej

kratką trawnikową wmiejscach

aktualnie parkujących pojazdów.
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Zestawienie opinii dotyczących małej architektury

L.p. Opinia
Odpowiedź Wrocławskich

Mieszkań

1 Śmietnik powinien być

zadaszony.

Opinia częściowo

uwzględniona

Konstrukcja śmietnika zostanie

wykonana z ażurowej bryły

uzupełnionej o pnącza wraz z

elementami konstrukcyjnymi

usytuowanymi nad pojemnikami

na odpady.

2 Z piaskownic obecnie nikt nie

korzysta, powinny zostać

zlikwidowane.

Opinia częściowo

uwzględniona

Plan zakłada usunięcie dwóch z

trzech istniejących piaskownic.

Pozostawiona piaskownica

zostanie wyremontowana.

3 Potrzebne są miejsca dla

rowerów. Czy byłaby możliwość

zlokalizowania zamykanej wiaty

rowerowej?

Opinia nieuwzględniona

Projekt rekultywacji nie zakłada

wprowadzenia wiaty rowerowej.

Miejski program zamykanych

wiat rowerowych obsługuje

Biuro Zrównoważonej Mobilności

Urzędu Miejskiego Wrocławia,

więcej:
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www.wroclaw.pl/komunikacja/w

niosek-o-montaz-wiaty-rowerow

ej.

4 Jedna z piaskownic powinna

zostać zachowana. Ta, przy której

rosną drzewa jest bardziej

przyjazna dla małych

użytkowników, ponieważ latem

nie są narażeni na tak dużą

ekspozycję słoneczną.

Opinia uwzględniona

Plan zakłada usunięcie dwóch z

trzech istniejących piaskownic.

Pozostawiona piaskownica

zostanie wyremontowana.

5 Powinny pojawić się ławki.

najlepiej otoczone zielenią.

Opinia częściowo

uwzględniona

W ramach rekultywacji istniejące

ławki zostaną poddane

renowacji.

6 Piaskownica powinna zostać

ogrodzona.

Opinia nieuwzględniona

W ramach rekultywacji nie jest

planowane wprowadzenie

elementów wygradzających

piaskownicę.

7 Podwórko powinno zostać

oświetlone, korzystanie z niego

wieczorem jest niebezpieczne.

Opinia nieuwzględniona

W ramach rekultywacji nie jest

planowane wprowadzenie

oświetlenia wnętrza

podwórzowego.
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8 Potrzebne są małe kosze na

śmieci na podwórku.

Opinia nieuwzględniona

W ramach rekultywacji nie jest

planowane wprowadzenie małej

architektury.

9 Czy śmietnik będzie zamykany? Wyjaśnienie

Konstrukcja śmietnika zostanie

wykonana z ażurowej bryły

uzupełnionej o pnącza wraz z

elementami konstrukcyjnymi

usytuowanymi nad pojemnikami

na odpady bez możliwości

zamykania. Śmietnik zostanie

wyremontowany w obecnym

kształcie i uzupełniony o ażurową

konstrukcję ścian.

10 Nie ma sensu tworzenia

śmietnika bez zamknięcia.

Opinia nieuwzględniona

Konstrukcja śmietnika zostanie

wykonana z ażurowej bryły

uzupełnionej o pnącza wraz z

elementami konstrukcyjnymi

usytuowanymi nad pojemnikami

na odpady, bez możliwości

zamykania.

11 Potrzebujemy koszy na psie

odchody, tablic proszących o

sprzątanie po swoich psach.

Opinia nieuwzględniona
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W ramach rekultywacji nie jest

planowane wprowadzenie małej

architektury.

12 Remont śmietnika i zamykanie

go na klucz. Inaczej cały czas

będą w nich grzebać i rozwalać

śmieci dookoła poszukiwacze

puszek i innych skarbów. Przez to

śmieci są dookoła. Potem jedzą

to gołębie i szczury, a wiatr

roznosi po całym podwórku.

Opinia nieuwzględniona

Konstrukcja śmietnika zostanie

wykonana z ażurowej bryły

uzupełnionej o pnącza wraz z

elementami konstrukcyjnymi

usytuowanymi nad pojemnikami

na odpady, bez możliwości

zamykania.

13 Na podwórku znajdują się

obecnie cztery trzepaki, a rzadko

wykorzystywany jest choćby

jeden. Wydaje się, że taka liczba

trzepaków jest zbyt wielka jak na

taki niewielki teren. Podobnie

jest z piaskownicami, których są

trzy.

Opinia uwzględniona

Trzepaki zostaną częściowo

usunięte, z pozostawieniem

jednej sztuki. Plan zakłada

usunięcie dwóch z trzech

istniejących piaskownic.

Pozostawiona piaskownica

zostanie wyremontowana.

14 Na podwórku nie ma ani

jednego miejsca parkingowego

na rowery. Sugerujemy

zbudowanie zamykanej i

zadaszonej wiaty na rowery lub

przygotowanie miejsca pod taką

wiatę i zrealizowanie jej w

Opinia nieuwzględniona

Projekt rekultywacji nie zakłada

wprowadzenia wiaty rowerowej.

Miejski program zamykanych

wiat rowerowych obsługuje

Biuro Zrównoważonej Mobilności
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ramach kolejnych etapów

rewitalizacji podwórka.

Urzędu Miejskiego Wrocławia,

więcej:

www.wroclaw.pl/komunikacja/w

niosek-o-montaz-wiaty-rowerow

ej.

Zestawienie pozostałych opinii

L.p. Opinia
Odpowiedź Wrocławskich

Mieszkań

1 W jaki sposób będzie

zorganizowany odbiór

śmietników?

Wyjaśnienie

Odbiór odpadów odbywać się

będzie jak w chwili obecnej,

jedyna zmiana pojawi się dla

miejsca gromadzenia odpadów

przy niedawno wyburzonej

oficynie. Dojście do miejsca

gromadzenia odpadów zostanie

wyremontowane w celu

umożliwienia przeciągania

kubłów na śmieci do śmieciarki,

która parkować będzie na

miejscu wyburzonej oficyny.

2 Ile będzie dostępnych

śmietników na podwórku?

Wyjaśnienie

Liczba miejsc gromadzenia

odpadów nie ulega zmianie.
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3 Czy na terenie podwórka będzie

realizowana inwestycja w postaci

poprowadzenia rury gazowej?

Wyjaśnienie

Inwestycja jest planowana.

4 Śmietników jest za mało,

dodatkowo śmieci podrzucają

osoby spoza tego podwórka.

Wyjaśnienie

Liczba miejsc gromadzenia

odpadów nie ulega zmianie.

Liczba pojemników na odpady

wskazywana jest przez

zarządców wspólnot

mieszkaniowych na podstawie

deklaracji mieszkanek i

mieszkańców. To wspólnoty

mogą wnioskować o większą

liczbę pojemników.

5 Chcielibyśmy, aby śmietnik w

okolicach Reja zmienił

lokalizację, wolimy zieleń.

Wyjaśnienie

Liczba miejsc gromadzenia

odpadów nie ulega zmianie.

Miejsce gromadzenia odpadów

objęte jest umową dzierżawy dla

okolicznych wspólnot

mieszkaniowych.

6 HDS, półpodziemne śmietniki

byłby w przypadku tego

podwórka najlepszym

rozwiązaniem.

Wyjaśnienie

Na wnętrzu podwórzowym nie

przewiduje się wprowadzenia

systemu śmietników

podziemnych oraz
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półpodziemnych, jedynie remont

istniejącego miejsca

gromadzenia odpadów

komunalnych.

7 Powinien zostać wydzierżawiony

obszar pod nową lokalizację

śmietników, te na klepisku nie

spełniają żadnych norm.

Wyjaśnienie

Oba miejsca gromadzenia

odpadów objęte są umowami

dzierżaw dla okolicznych

wspólnot mieszkaniowych.

Ewentualne zmiany lokalizacji

powinni wskazać zarządcy

wspólnot.

8 Czy deklaracja złożona przy

okazji minionego spotkania

dotycząca zmiany lokalizacji

śmietnika zostanie spełniona?

Wyjaśnienie

Oba miejsca gromadzenia

odpadów objęte są umowami

dzierżaw dla okolicznych

wspólnot mieszkaniowych.

Ewentualne zmiany lokalizacji

powinni wskazać zarządcy

wspólnot.

9 Czy planuje się coś dla dzieci? Wyjaśnienie

Planuje się remont piaskownicy.

10 Młodzież chciałaby mieć miejsce

dla siebie.

Wyjaśnienie

Teren podwórka stanowi

przestrzeń ogólnodostępną dla
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wszystkich mieszkanek i

mieszkańców.

11 Potrzebujemy monitoring na

podwórku.

Wyjaśnienie

Wnioski na montaż monitoringu

należy kierować do Centrum

Zarządzania Kryzysowego

Urzędu Miejskiego Wrocławia.

12 Na podwórku bywa mokro,

potrzebne jest odwodnienie

terenu.

Wyjaśnienie

Rekultywacja nie zakłada działań

odwadniających terenu wnętrza

podwórzowego.

13 Jaki jest plan na miejsce

oznaczone numerem 3 na

mapce? Postulujemy

zabezpieczenie znajdującej się

tam zieleni przed dewastacją

przez kierowców oraz

wprowadzenie kolejnych

nasadzeń. Niech to będzie

zielona oaza na podwórku, które

obecnie w dużej mierze składa

się z dróg, miejsc parkingowych i

klepisk zawłaszczonych przez

kierowców.

Wyjaśnienie

Planuje się usunięcie istniejącej

piaskownicy i wprowadzenie

krzewów z uwzględnieniem

wygrodzenia terenu zieleni w

postaci słupków drewnianych z

liną jutową.
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Zestawienie opinii poza zakresem konsultacji

L.p. Opinia
Odpowiedź Wrocławskich

Mieszkań

1 Obok śmietnika obecnie jest

toaleta dla niektórych osób.

Wyjaśnienie

Incydenty należy zgłaszać

niezwłocznie do Straży Miejskiej

zgodnie z kompetencjami.

2 Czy planowany jest remont

mieszkań?

Wyjaśnienie

Planowany jest remont elewacji z

termomodernizacją budynków

komunalnych.

3 Jak będzie przebiegać przez

podwórko rura z gazem?

Wyjaśnienie

Przebieg został ustalony po trasie

ciągu komunikacyjnego wzdłuż

budynków.

4 Niektóre mieszkania są w

dramatycznym stanie,

potrzebujemy remontu jak

najszybciej.

Wyjaśnienie

Planowany jest remont elewacji z

termomodernizacją budynków

komunalnych.

5 Boimy się, że planowane

remonty elewacji zniszczą to, co

Wyjaśnienie

Teren objęty rekultywacją

znajduje się w znacznej
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pojawi się na wyremontowanym

podwórku.

odległości od budynków

mieszkalnych. Ewentualne prace

inwestycyjne będą uwzględniały

zabezpieczenie zieleni.

6 W ramach zainteresowania

naszym podwórkiem proponuję

usunąć wrak pojazdu

zlokalizowanego przy oficynie

przy Nowowiejskiej 86A

(bordowy Rover kombi TAXI – bez

tablic rejestracyjnych). Sprawę

zgłaszałem do SM, ale nie ma

żadnego skutku.

Wyjaśnienie

Wrak zostanie zgłoszony do

Straży Miejskiej.

7 Problemem części podwórka

zlokalizowanej po stronie ul.

Prusa jest podrzucanie śmieci

pod wiatę śmietnikową SM B.

Prusa, która obsługuje dwie

bramy – Prusa 63 i 65. Proponuję

akcję informacyjną dotyczącą

lokalizacji pojemników

przypisanych do poszczególnych

kamienic.

Wyjaśnienie

Incydenty należy zgłaszać do

Straży Miejskiej zgodnie z

kompetencjami.

8 Powinna powstać brama do

podwórka przez jedyny możliwy

wjazd od strony ul. Reja. Z jakichś

powodów ona do tej pory nie

Wyjaśnienie

Bramy wjazdowe stanowią

własność wspólnot

mieszkaniowych, tereny gminne
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powstała. Inaczej na podwórko

będą cały czas wchodzić

złomiarze i inne osoby, które

później sikają do piaskownic, i

wypróżniają się w piwnicach.

powinny zachować

ogólnodostępność dla

wszystkich mieszkanek i

mieszkańców.

Spotkanie przeprowadzono w ramach zadania publicznego „Wsparcie

procesów konsultacji społecznych na terenie gminy Wrocław w roku 2024”

realizowanego przez Fundację na Rzecz Studiów Europejskich

i współfinansowanego ze środków Gminy Wrocław.

Wrocław | 25.06.2024 r.

23


